
Tofsö Samfällig hetsfören ing

Protokoll

Föreningsstämma 2423 04 23
Plats: l\f ättinge - RBU Fritidsgård.

1. Föreningsstämmans öppnande.
Ordförande iTofsö Samfällighetsförening Lars Andersson hälsade alla välkomna och
förklarade årets stämma öppnad.

2.Yal av ordförande och sekreterare för stämman
Till ordförande för stämman valdes Kurt Hamrin.
Till sekreterare för stämman valdes Pia Randahl.

3. Justering av röstlängd.
Alla röstberättigade till stämman hade registrerats och det var 37 stycken. lnga fullmakter
hade lämnats in.

4. Val av två personer att justera dagens protokoll, tillika rösträknare.
Robert Blomqvist och Gunnar Blomquist valdes.

5. Fråga om kallelsen till Föreningsstämman har utfärdats i behörig ordning.
Stämman fastställde att kallelsen utgått i behörig ordning.

6. Styrelsens årsredovisning och revisorernas berättelse.

6.1. Arsredovisning och verksamhetsberättelse.
Anna Lindquist informerade om att föreningens ekonomi är god trots att samfälligheter
har blivit momspliktiga sedan 2022. Detta innebär att moms måste betalas in för alla

föreningens intäkter som medlemsavgifter, uthyrning av båtplatser för externa mm

samtidigt som momsen får dras av på utgifterna. Tyvärr gynnades inte föreningen av

detla 2022. Arsavgiften kan förbli oförändrad trots detta medan avgiften för
uthyrning av båtplatser kommer att momsbeläggas.
Då hamnen som nu är färdigställd har kostat mycket pengar men nu samtidigt
genererar stora intäkter kan detta kanske innebära att medlemsavgiften kan sänkas i

framtiden.
Sammanfattning av 2022 blev ett överskott som förs över på löpande räkning.

6.2. Revisorernas berättelse.
Annika Berg föredrog revisionsberättelsen som lades till handlingarna.
Revisorerna rekommenderade att styrelsen beviljas ansvarsfrihet for verk-
sam hetsår et 2022. Ars redovisn i n g och verksa m hetsbe rättels e f ör 2022
lades till handlingarna.
Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för 2Q22.



7. Förslag till åtgärder 2023

Vägar: Lars Lindquist informerade om att Lars pettersson, Trydalen
sköter underhållet av våra vägar som plogning, sladdning och dikesklippning mm
förutom saltning som Gammelängens åkeri ska sköta. Clas Erlandsson har gått i

pension. vägbidrag utfaller för sträckan Trydalsvägen - Lillsjövägen för
genomfartstrafik.

Hamnen: Sten Vollmer informerade om att hamnen är i stort sett färdigutrustad och
den bör hålla i många år framöver. Hamnen kommer att ge bra intäkter till föreningen
iframtiden.
Hopptornsbryggan år i dåligt skick men det visar sig att havsbadets andra brygga är
bättre och för att spara pengar så kommer bryggorna att få byta plats.
Ett 30-tal båtplatser finns tillgängliga för uthyrning men fastighetsägare är alltid
garanterad en båtplats så det finns alltid några i reserv som inte hyrs ut.
Viktigt också att vinterbadarna tar upp stegarna efter sig både i hamnen och i Lillsjön
då de förstörs av [sen.
Erik Wingren är ansvarig för baden.

Skog och äng: Björn Eriksson informerade om att mycket skogsarbete har utförts
under våren nere från hamnens norra parkering ner mot havet samt området ovanför
ängen vid Byvägens slut påbörjats. Tofsöborna uppmanades också att hämta ved vid
som lagts upp vid norra parkeringen.

Vattenverket: Lars Lindquist berättade att vattenverket är ifull gång. Löpande
underhåll kommer att skötas av Karlssons Rör då vi bytt ut Sandbäckens Rör: Detta
kommer att innebära en stor besparing av pengar. Reservpumpen är nu renoverad och
det innebär att båda pumparna kan köras vid behov.

8. Budget 2023
2023 ärs budget godkändes och stämman klubbade igenom
budgetförslaget vilket innebär att styrelsen förslag till inkomst- och utgiftsstat samt
debiteringslängd med en andelsavgift på 6000:- / år godkändes tillsammans med
tidpunkt för inbetalning av denna vilket är 30.10 2023 (3000:-) samt 28.2 2024
(3000:-) Medlemsavgiften 6000 krlår får bli oförändrad men det är möjligt att den

kan sänkas i framtiden beroende på hur mycket avsättningar föreningen behöver till större
investeringar.

9. Styrelsens och revisorernas arvoden
Styrelsens och revisorernas arvoden för 2A23 blir 78 015 kr, varav revisorernas arvoden
utgör 7000 kr.

10. Val av styrelse och styrelsesuppleant och revisor:
Valberedningens förslag:

Styrelse:
Pia Randahl
Anna Lindquist
Lars Karlsson

Revisor:
Urban Persson

Ledamot 2 år
Ledamot 2 år
Suppleant 1 år

Omvaltill 2025
Omvaltill 2025
Fyllnadsval lill 2024

Ordinarie 2 år Omval til12025



Ronny Andersson Suppleant 2 år

Valberedning:
AnneliAmrön
Patrik Nyqvist
Peter Göransson

Sammankallande 2 år
2är
2är

Omvaltill 2025

Nyval fll 2025
Nyvaltill 2025
Nyval til|2025

1 1. Föreningsstämmans avslutande
Kurt Hamrin avslutade stämman och tackade samtliga deltagare.

Vid protokollet Ordförande vid stämman
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Pia Randahl Hamrin

Justeras:

Robert nnar Blomquist

Diskussionsstund:
Roger Lindblom önskar få en fortsättning på Triathlon har varit mycket uppskattat av
Tofsöborna. Han hoppas att någon kan ta över förberedelserna och allt underlag finns
på Torpstigen 7.

Avloppsfrågan kom upp då inga nya direktiv har kommit från kommunen. Lars L svarade
att FANN finns inte längre utan att kommunen håller på med en ny upphandling.

Det har visat sig att utryckningsfordon har problem att hitta in i området och att onödiga
förseningar uppstår. Fanns inget svar på frågan.

En högtalare vid karaokekvällar har varit störande och nu uppmanas ansvariga att flytta
in den i ladan.

l\lidsommaransvariga i år bli Ejder- och Tärnstigen.
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